
Kallelse Norra Ålands Äldreråd 

 Möte nr 3/2024 

 

Sammanträdestid: Torsdag den 12 September kl 13.00- 14.45 

Plats: Servicehuset Tallgården,  Stora Salen, Lisafastersgränd 2, 22530 Sund 

Kallade/Närvarande: 

X Ulla-Britt Dahl, ordförande 

X Sture Blomqvist, vice ordförande 

X Ann-Kristin Eriksson 

 Olof Johansson 

X Rolf Karlsson 

X Inga-Lill Rögård 

X Louise Nordström 

Göran Påvals 

X Gunnel Henriksson 

X Göran Gottberg 

X Desirée Zetterman, sekreterare 

 

 
1. Diskussion gällande Klientavgifter inom sociala sektorn. 

- Diskussion hur det ser ut i de olika Norr åländska kommunerna. 
Äldrerådet tycker att det vore viktigt att avgiftssystemet är lika i alla Norr 
åländska kommuner. Äldrerådet framhåller speciellt Vårdö kommun gällande 
avgifterna för serviceboende med heldygnsomsorg. I Vårdö beräknas avgiften för 
serviceboende med 65% av inkomsten samt att klienten skall ha minst 400 euro 
kvar för eget bruk. Äldrerådet uppmanar övriga Norr Åländska kommuner att ta 
efter Vårdö.  

 
2. Förslag på mötesdatum för Norra Ålands Äldreråd. 

- Äldrerådets  inkommande möten infaller den 17.10.2024 och 14.11.2024, under 
förutsättning att det finns ärenden på agendan. 

  



 
3. Bjuda in Äldreråd från någon annan kommun, rådets medlemmar uppmanas ge 

förslag.  
- Norra Ålands Äldreråd skall bjuda in Mariehamns äldreråd. Förslag på datum är 

17.10.  Äldrerådets ordförande kontaktar Mariehamns äldreråd och bjuder in 
dem. 

 
4. Övriga ärenden. 

- Äldrerådet diskuterade problematiken med att Åland högst sannolikt förlorar 
flygtrafiken till Åbo inom kort. Äldrerådet påtalade även vikten av möjligheten till 
flyg till och från Åland –Åbo varje vardag. Speciellt med tanke på de ålänningar 
som dagligen far till Åbo för att få sina behandlingar tex personer med cancer. 
Ann-Kristin Eriksson skriver en skrivelse som äldrerådet skickar till Ålands 
Landskapsregering. 

- Förslag  på gäst att bjuda in till något möte  är ÅHS ordf Sara Kemetter 
- Till mötes agendan den 17.10.2024 vill nämnden lägga en diskussion om 

Tillgängligheten på Alandica då den upplevs som synnerligen dålig för personer 
med fysisk funktionsnedsättning.  

- Om möjligt önskar även rådet ta del av kommunernas budgetförslag den 
17.10.2024. 

- Äldrerådet vill gärna att deras synpunkter lyfts i de olika kommunala organen och 
även  få någon form att återkoppling.   

- Äldreomsorgsledaren informerade generellt om trygghetslarm. 
- Diskussion angående slopandet av sjukkostnadsavdraget i beskattningen. 
- Det är ytterst viktigt att all kommunal information kommuniceras i kommunernas 

pappers info blad. Och att den infon når kommuninnevånarna samtidigt som 
informationen läggs upp på kommunernas webbsidor. De flesta äldre personer 
föredrag att använda sig av kommunernas infoblad istället för webben. 

 

 

 

 

 

 

Ulla-Britt Dahl    Desirée Zetterman 

Ordförande     Sekreterare 

 


